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Lietuvos automobilių sporto federacija 

LASF Tarybos posėdžio protokolas Nr. 2023-13 

2023-05-22/23 

 

 

LASF Tarybos posėdis vykęs el. paštu pradėtas 2023-05-22 (pirmadienį) 10:30 val., baigęsis 2023-

05-22 (antradienį) 23:59 val. 

 

Dalyvavo: 

LASF Prezidentas- Egidijus Janavičius 

LASF tarybos nariai –Povilas Jankavičius, Vitalijus Plastininas, Vladas Pleskovas, Kazimieras 

Gudžiūnas, Mindaugas Varža, Karolis Šikšnelis 

 

Posėdžio pirmininkas – Egidijus Janavičius 

Posėdžio sekretorė – Indrė Janauskaitė 

 

I. Darbotvarkės pristatymas ir tvirtinimas:  

SIŪLYTA: patvirtinti LASF posėdžio darbotvarkę: 

1. Dėl Arvydo Venckaus elgesio 1 Žemaitijos kroso taurės etape; 
2. Dėl varžybų vadovo Andriaus Daukšo darbo 1 Žemaitijos kroso taurės etape; 
3. LASF Asocijuotų narių priėmimas; 
4. Techninių ekspertų sąrašo papildymas. 

 

BALSUOTA:  UŽ - VIENBALSIAI 

NUTARTA: patvirtinti LASF posėdžio darbotvarkę: 

1. Dėl Arvydo Venckaus elgesio 1 Žemaitijos kroso taurės etape; 
2. Dėl varžybų vadovo Andriaus Daukšo darbo 1 Žemaitijos kroso taurės etape; 
3. LASF Asocijuotų narių priėmimas; 
4. Techninių ekspertų sąrašo papildymas. 

 

 

II. Darbotvarkės klausimų nagrinėjimas: 

 

1. Dėl Arvydo Venckaus elgesio 1 Žemaitijos kroso taurės etape; 

SVARSTYTA: Po pirmojo Žemaitijos kroso taurės etapo buvo gautas sportininko M.Černiausko 

prašymas ir vaizdo medžiaga, adresuota kroso komitetui „Kreipiuosi į Kroso Ralio- Kroso komiteto 
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narius ir prašau apsvarstyti teisėjų darbą ir varžybų vadovo priimtą sprendimo I-etapo Kroso taurės 

C lygos varžybose  vykusiuose   2023-05-07d. Plungėje. 

Viskas vyko 2000 klasėje, finaliniuose važiavimuose įvyko kontaktas su sportininku kurio startinis 

numeris 220 Arvydu Venckumi po kurio įvyko automobilio virtimas, aš mačiau tik tiek, kad 

automobilis startiniu numeriu 220 vertėsi, o aš nuvažiavau toliau. Po kiek laiko greitame posūkyje 

pajutau stiprų smūgį į automobilio galo dešinį kampą ko pasėkoje mano automobilis kelis kartus 

vertėsi. ( Filmuotą medžiagą abiejų kontaktų  iš mano automobilio vidaus  atsiūsiu į Kroso Ralio- 

Kroso komiteto paskyrą socialiniuose tinkluose. )   

Mano manymu varžybų vadovo priimtas sprendimas abiejų sportininkų diskvalifikacija iš finalinių 

važiavimų yra neteisingas ir po sprendimo nebuvo surašytas joks sprendimą įrodantis dokumentas, 

nebent dokumentu galima laikyti baltą popieriaus lapą ant kurio varžybų vadovas Andrius Daukšas 

paprašė pasirašyti, o jo pasakymu kai laiko turės jis viską aprašys. Aš po avarijos nelabai dar supratau 

kas vyksta ir pasirašiau, aišku čia mano padaryta klaida.( Iki pirmadienio 2023-05-08 vakaro dar jokio 

sprendimo protokolo negavau.) 

Po kvietimo ateiti pas varžybų vadovą buvau šokiruotas, prie komisariato manęs laukė sportininko 

Arvydo Venckaus apie 10 atstovų, dalis jų mano manymu buvo neblaivūs. 

Aš atėjau su komandos atstovu Gediminu Indriuliu, paprašytas paaiškinti situacija Arvydo Venckaus 

pasakymas buvo trumpas „ Tu man aš tau ir tai dariau specialiai „ visa tai girdėjo ir varžybų vadovas. 

Mano komandos atstovui dar pabandžius su Arvydu Venckumi diskutuoti dėl įvykusio incidento šis 

buvo iškeiktas ir išvadintas visokiais necenzūriniais žodžiais, čia  diskusija ir baigėsi. 

Po kurio laiko prie mūsų komandos priėjęs  Arvydas Venckus  pasiūlė susitaikyti ir  panaikinti visus 

protokolus kuriuos pasirašėme ant balto lapo paduoto varžybų vadovo, po tokių pasakymų kyla 

klausimas tai kaip yra priimami sprendimai, ir kokia jų anuliavimo procedūra.  

Komiteto prašau atkreipti dėmesį į pasirašomus papildomus nuostatus ir juose įrašytus oficialius 

asmenis, ar tikrai jiems užtenka kompetencijų dirbti paskirtą darbą. 

Jokių sprendimų kas liečia mano užimtos pozicijos neprašau, o prašau jūsų svarstymo  sportininko 

Arvydo Venckaus atžvilgiu ar išvis tokiam neprognozuojamam žmogui vieta autosporto 

bendruomenės gretose. 

Aš asmeniškai matau jo asmenyje pavojingą ir neprognozuojamą žmogų. Užbėgant įvykiams už akių 

kiek aš žinau pagal registruotus dalyvių startinius numerius kurie pridėti prie Reglamentų jis žada 

dalyvauti B lygos čempionate, klausimas ką emocijų apimtas jis gali nuveikti dar.“ 

 

2023-05-10 įvyko kroso komiteto posėdis, kuriame buvo pakviesti dalyvauti abu sportininkai, kurie 

išsakė savo pozicijas. Arvydas Venckus neturėjo vaizdo medžiagos iš savo automobilio. Kroso 

komitetas Protokolo Nr. 2023-05/02 situaciją nagrinėti perduoti LASF Tarybai.  

LASF Taryba išnagrinėjo gautą prašymą bei vaizdo medžiagą. 
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SIŪLYTA: 1.1 Taikyti vienerių metų lygtinį licencijos suspendavimą Arvydui Venckui (iki 2024-05-22), 

padarius pakartotinį nusižengimą licenciją suspenduoti.  

BALSUOTA: UŽ-6 

1.2. Sulaukti A.Daukšos paaiškinimo ir tada spręsti. 

BALSUOTA: UŽ-1 

NUTARTA: Taikyti vienerių metų lygtinį licencijos suspendavimą Arvydui Venckui (iki 2024-05-22), 

padarius pakartotinį nusižengimą licenciją suspenduoti. 

 

2. Dėl varžybų vadovo Andriaus Daukšo darbo 1 Žemaitijos kroso taurės etape.  
 

SVARSTYTA:  Pilnas M.Černiausko prašymas pateiktas prie 1 klausimo.  

2023-05-10 įvyko kroso komiteto posėdis, kuriame buvo pakviesti dalyvauti abu sportininkai bei 

varžybų vadovas A.Daukšas, kuris posėdyje nedalyvavo. A.Venckus ir M.Černiauskas liudijo, kad 

sprendžiant jų konfliktą varžybų vadovas pasiūlė pasirašyti ant tuščio lapo dėl priimto sprendimo 

varžybų metu ir pasakė, kad užpildys kai turės laiko.  

A.Daukšas nedalyvavo posėdyje, o jo pateikti protokolai parodė, kad varžybų vadovas nežinojo, kaip 

yra pildomi varžybų vadovo sprendimų protokolai.  

Kroso komitetas Protokolo Nr. 2023-05/02 LASF Tarybai teikia prašymą suspenduoti Andriaus 

Daukšo licenciją metams.  

SIŪLYTA: Kreiptis į A.Daukšą prašant pateikti situacijos išaiškinimą iki 2023-06-01 ir sprendimą dėl 

jo priimti sekančiame Tarybos posėdyje.  

BALSUOTA: UŽ- VIENBALSIAI 

NUTARTA: Kreiptis į A.Daukšą prašant pateikti situacijos išaiškinimą iki 2023-06-01 ir sprendimą 

dėl jo priimti sekančiame Tarybos posėdyje. 

 

3.LASF Asocijuotų narių priėmimas; 

SVARSTYTA:  kandidatų į LASF Asocijuotus narius pateikti dokumentai. 

SIŪLYTA: Į LASF asocijuotus narius priimti: 

Eil. Nr. Asocijuoto nario pavadinimas Vadovas Dokumentai E-LASF 

sistemoje 

1. Vilkyčių visureigių klubas Remigijus Uktveris Pateikta 
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BALSUOTA: UŽ- VIENBALSIAI 

NUTARTA: Į LASF asocijuotus narius priimti: 

Eil. Nr. Asocijuoto nario pavadinimas Vadovas Dokumentai E-LASF 

sistemoje 

1. Vilkyčių visureigių klubas Remigijus Uktveris Pateikta 

 

4. Techninių ekspertų sąrašo papildymas. 

SVARSTYTA: Papildyti techninių ekspertų sąrašą Andriumi Tikniumi. 

SIŪLYTA: Papildyti techninių ekspertų sąrašą Andriumi Tikniumi (su galimybe dėti žymą “Atitinka SFI 

saugos schemą”). 

BALSUOTA: UŽ- VIENBALSIAI 

 NUTARTA: Papildyti techninių ekspertų sąrašą Andriumi Tikniumi (su galimybe dėti žymą 

“Atitinka SFI saugos schemą”). 

 

Protokolo lapų – 4. 

 

Posėdžio pirmininkas Egidijus Janavičius 

 

Posėdžio sekretorė Indrė Janauskaitė 


